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Abstract (en)
In order to be able to push the female connector strip in by means of a flat stamp pressing against it from above, the fastening sections of the contact
springs are guided in a clamping manner, parallel to the push-in parts (2), at least in certain areas between an inner insulating material body (4)
and an outer insulation material body (6), and the contact springs are povided with in each case one recess (3) in the fastening section, into which
recess (3) the inner insulating material body (4) engages, in each case by means of a tab (5), transversely with respect to the push-in parts (2).
<IMAGE>

Abstract (de)
Um die Federleiste durch einen von oben auf sie drückenden flachen Stempel einpressen zu können, sind die Befestigungsabschnitte der
Kontaktfedern mindestens bereichsweise zwischen einem inneren (4) und einem äußeren (6) Isolierstoffkörper parallel zu den Einpreßteilen (2)
klemmend geführt und die Kontaktfedern sind im Befestigungsabschnitt mit jeweils einer Ausnehmung (3) versehen,in die quer zu den Einpreßteilen
(2) der innere Isolierstoffkörper (4) jeweils mittels einer Nase (5) eingreift. <IMAGE>
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